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Nu er der så gået et år, siden jeg blev valgt som formand ofr Bønnerup 

vandværk, som vel ikke kunne være så svært. Men der er godt nok mange 

ting man skal sætte sig ind i. Det er godt at Søren peter har været med i 

mange år, så man kan læne sig lidt op ad ham. Der er kommer flere krav fra 

kommunen/ EU til vandværkerne – her kan nævnes, nye former for taksblad 

og beredskabsplan Det er ikke længere nok at oplyse antal husstande vi 

levere vand til. Nu vil de vide hvor mange personer der er.  

Vi har brugt mange penge i vandværket i år. Vi har fået ren-vandtanken 

renset og renoveret. Så er der kommet ny styring, og der er blevet renset og 

syret en boring af og isat en ny dykpumpe.  

Søren Peter og jeg deltager i de lovpligtige kurser som ’Drift og hygiejne 

kursus’. Vi har også været på vandværksmesse i Fredericia, og deltaget i 

fyraftensmøde i Djurs Vandråd, hvor man også høre hvad der sker i de andre 

små vandværker omkring os 


